



هُنَا خِدْمَة
HunaKhidma

بِكُلِّ لُغَاتِ الْعَالَمِ
تَرْجُمة مَعْتَمَدَة

14898

إفادَة

تفيد مؤسسة هنا خدمة للترجمة أن المستندات و المواد المترجمة المرفقة عبارة عن ترجمة صحيحة للنص الأصلي دون أدنى مسؤولية عن المحتوى و المؤسسة غير مسؤولة عن أي تعديل أو إضافة دون الرجوع لها.

Affidavit

Hereby, HunaKhidma translation agency certifies that, the attached document and articles are the true copies of the original source text without taking any responsibility for any modification or addition without referring to us.

ختم و توقيع مؤسسة هنا خدمة

HunaKhidma Seal and authorized signature



File No رقم الملف

..... HK X 11458

Reviewed By مراجعة بواسطة

.....
.....

Date التاريخ

..... 3 - 6 - 2025

9200 10281

www.hunakhidma.sa

Saudi Parts Center Company
Public Joint Stock Company
Report of the Audit Committee for the Fiscal Year 2024G
May 2025G

Dear Shareholders of Saudi Parts Center Company,

(Respected)

Peace be upon you and Allah's mercy and blessings,

The Audit Committee of Saudi Parts Center Company is pleased to present its annual report to the esteemed shareholders for the fiscal year ending December 31, 2024G, which includes its opinion on the adequacy of the company's internal control system, as well as the activities the committee has undertaken within its jurisdiction, based on the relevant regulatory requirements.

The committee met three times during the year 2024G with the company's external auditor and the executive management to fulfill its duties effectively. Below is a summary of the key activities that fall within its scope of responsibility:

- Audit of the company's operational results and financial position as reflected in the preliminary and annual financial statements and reports for the fiscal year 2024G, and what has been done regarding them, in accordance with International Financial Reporting Standards (IFRS). The committee has provided its opinion and recommendations to ensure their integrity and transparency, and the committee has approved those statements and reports and submitted its recommendations regarding them to the Board of Directors.
- Ensuring that there were no difficulties faced by the external auditor during the audit, and the committee also confirmed the financial management's cooperation with the external auditor.
- Approval of the deadlines for issuing the company's semi-annual and annual financial statements.

- The accounting policies in use were studied, and an opinion and recommendation were provided to the Board of Directors regarding them, including, for example, requesting the executive management to update the policy on the provision for obsolete inventory to comply with International Financial Reporting Standards.



- Audit of the effectiveness of the internal audit management and examination of the submitted reports.
- Study of internal audit reports and follow-up on the implementation of corrective actions for the observations contained in them.
- The committee studied the proposals submitted by external auditors and recommended to the Board of Directors and the General Assembly the selection of auditors, appointing (**KPMG**) as an independent external auditor for the year 2025G.

The committee expressed its opinion on internal control based on the periodic reports provided to it by the company's management, and through its supervisory role in monitoring the work and reports of the internal audit department, which verifies the effectiveness of the company's internal control systems and procedures, ensuring that they are developed and improved. Additionally, the work of the external auditor in evaluating the control system through their periodic audit was taken into account. Consequently, the committee did not identify any significant shortcomings in the company's internal and financial control systems and risk management that should be included in this report.

Members of the Audit Committee:

Mamdouh Sabry	Youssef Al-Awwam	Ammar Al-Zubaidi
(Committee Member)	(Committee Member)	(Committee Chairman)
//Signed in handwriting//.	//Signed in handwriting//.	//Signed in handwriting//.

شركة المركز الآلي السعودي لقطع الغيار
 شركة مساهمة عامة
 تقرير لجنة المراجعة عن العام المالي 2024
 مايو 2025

السادة مساهمي شركة المركز الآلي السعودي لقطع الغيار المحترمين
 السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسر لجنة المراجعة لشركة المركز الآلي السعودي لقطع الغيار أن تقدم لمساهمي الشركة الكرام تقريرها السنوي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م والمتضمن رأيها في شأن مدى كفاية نظام الرقابة الداخلية في الشركة، وما قامت به اللجنة من أعمال تدخل في نطاق اختصاصها، وذلك بناء على المتطلبات النظامية ذات العلاقة.

اجتمعت اللجنة خلال عام 2024م ثلاث مرات و ذلك مع مراجع حسابات الشركة الخارجي والإدارة التنفيذية في سبيل القيام بواجبها على الوجه الأكمل وفيما يلي ملخص لأهم الأعمال التي تدخل في نطاق اختصاصها:

- مراجعة نتائج عمليات الشركة ومركزها المالي كما ظهرت في البيانات والتقارير المالية الأولية والسنوية للعام المالي 2024م وماتم بشأنها، وذلك وفقاً لمعايير المحاسبة الدولية للتقارير المالية (IFRS)، وقد قدمت اللجنة رأيها وتوصياتها بشأنها لضمان نزاهتها وشفافيتها، وصادقت اللجنة على تلك البيانات والتقارير ورفعت توصياتها بخصوصها لمجلس الإدارة.
- التأكد من عدم وجود أي صعوبات واجهت المراجع الخارجي أثناء القيام بالمراجعة، وتأكدت اللجنة أيضاً من تعاون الإدارة المالية مع المراجع الخارجي.
- اعتماد جدول المواعيد النهائية لإصدار القوائم المالية النصف سنوية والسنوية للشركة.
- تم دراسة السياسات المحاسبية المتبعة وإبداء الرأي والتوصية لمجلس الإدارة في شأنها ومنها على سبيل المثال الطلب من الإدارة التنفيذية القيام بتحديث سياسة مخصص البضاعة المتقدمة لتتوافق مع معايير المحاسبة الدولية للتقارير المالية.
- مراجعة فاعلية إدارة المراجعة الداخلية، والاطلاع على التقارير المقدمة.
- دراسة تقارير المراجعة الداخلية ومتابعة تنفيذ الإجراءات التصحيحية للملاحظات الواردة فيها.



- قامت اللجنة بدراسة العروض المقدمة من المراجعين الخارجيين وقامت بالتوصية لمجلس الإدارة والجمعية العامة باختيار مراجعي الحسابات وتعيين (KPMG) كمراجع خارجي مستقل للعام 2025.

أبدت اللجنة رأيها عن الرقابة الداخلية بناء على ما قدمته لها ادارة الشركة من تقارير دورية ، ومن خلال دورها الإشرافي بمتابعة أعمال وتقارير إدارة المراجعة الداخلية، والتي تتحقق من فاعلية نظم وإجراءات الرقابة الداخلية بالشركة و بحيث يتم العمل على تطويرها و تحسينها ، وأيضا لما يقوم به مراجع الحسابات الخارجي من تقييم للنظام الرقابي من خلال مراجعته الدورية، وعليه فإنه لم يتضح للجنة أي أوجه قصور جوهرية في نظام الرقابة الداخلية و المالية و إدارة المخاطر بالشركة يمكن تضمينه في هذا التقرير.

أعضاء لجنة المراجعة

عمار الزبيدي
رئيس اللجنة

يوسف العوام
عضو اللجنة

ممدوح صبري
عضو اللجنة


